



Central Bank of the UAE Holds its 1st Board of Directors Meeting for 2019

مجلس إدارة المصرف المركزي يعقد اجتماعه الأول لسنة 2019

Thursday 17th January 2019:

الخميس 17 يناير 2019:

The Board of Directors of the Central Bank of the UAE, held its first meeting for 2019 following its restructuring, on 14th January 2019, at the Central Bank Head Office – Abu Dhabi, under the chairmanship of H.E. Hareb Masood Al Darmaki, the Chairman of the Board. The meeting was attended by H.E. Abdulrahman Saleh Al Saleh, Deputy Chairman of the Board and H.E. Mubarak Rashed Al Mansoori, the Governor, and Board members; Their Excellencies Younis Haji Al Khoori, Khaled Mohammed Salem Balama, Khalid Ahmad Al Tayer and Ali Mohammed Al Madawi Al Remeithi, as well as by Their Excellencies Mohamad Ali Bin Zayed Al Falasi, Deputy Governor, Saif Hadeef Al Shamsi, Assistant Governor and a group of senior Central Bank staff.

عقدَ مجلس إدارة المصرف المركزي، بعد إعادة تشكيله، اجتماعه الأول لسنة 2019 في تمام الساعة الواحدة من بعد ظهر يوم الإثنين الموافق 14 يناير 2019 في مقر المصرف المركزي - أبوظبي، برئاسة معالي حارب مسعود الدرهمي، رئيس مجلس الإدارة وحضور معالي عبد الرحمن صالح آل صالح، نائب رئيس مجلس الإدارة ومعالي مبارك راشد المنصوري، المحافظ، وأصحاب السعادة أعضاء مجلس الإدارة: يونس حاجي الخوري، خالد محمد سالم بالعمي، خالد أحمد الطاير وعلي محمد المداوي الرميثي كما حضر الاجتماع سعادة محمد علي بن زايد الفلاسي، نائب المحافظ، وسعادة سيف هادف الشامسي مساعد المحافظ ومجموعة من كبار موظفي المصرف المركزي.

H.E Chairman of the Board opened the meeting by thanking the wise leadership for their trust in the members of the Board of Directors of the Central Bank.

H.E the Chairman also thanked former members of the Board for their faithful service and distinguished efforts during their term of office and wished them success in their future endeavors in service of the nation. H.E the Chairman also welcomed new members, and wished them success in performance of their duties.

H.E the Governor also thanked the wise leadership for their trust in the members of the Board of Directors, thanked former members of the Board, and welcomed new members, wishing them success in their tasks and duties.

The Board reviewed the 2017-2021 CBUAE Strategic Plan.

The Board also discussed, and approved the Central Bank's budget for the financial year 2019.

The Board also discussed the re-formation of the board committees, and took appropriate decision in this regard.

افتتح معالي الرئيس الاجتماع بتوجيه كلمة شكر وتقدير للقيادة الرشيدة لثقتهم الغالية في أعضاء مجلس إدارة المصرف المركزي.

كما توجه بالشكر والتقدير لأعضاء مجلس الإدارة السابقين على جهودهم المخلصة والتميزة خلال مدة عضويتهم، متمنياً لهم التوفيق والنجاح في مهامهم الأخرى لخدمة الوطن. كما رحب معالي الرئيس بالأعضاء الجدد متمنياً لهم التوفيق والنجاح في أداء مهامهم.

كما توجه معالي المحافظ بالشكر والتقدير للقيادة الرشيدة على ثقتهم الغالية في أعضاء مجلس الإدارة شاكراً أعضاء مجلس الإدارة السابقين ومُرحباً بأعضاء مجلس الإدارة الجدد ومتمنياً لهم التوفيق والنجاح في مهامهم الحالية.

وعقب ذلك، اطلع المجلس على الخطة الاستراتيجية للمصرف المركزي 2017 إلى 2021.

ثم ناقش المجلس ميزانية المصرف المركزي التقديرية للسنة المالية 2019 وقام باعتمادها.

كما ناقش المجلس موضوع إعادة تشكيل لجان مجلس الإدارة واتخذ القرار المناسب في هذا الشأن.

The Board also reviewed the following reports:

- Internal Audit Department's Quarterly Report (June 2018).
- External auditor's report on the Central Bank's financial statements as at 30 June 2018.

The Board completed the discussion of the remaining topics listed on its agenda, as well as other topics, and took appropriate decisions.

كما اطلع المجلس على التقارير الآتية:

- تقرير دائرة التدقيق الداخلي الربعي (يونيو 2018)

- تقرير المدقق الخارجي بشأن البيانات المالية للمصرف المركزي كما في 30 يونيو 2018.

هذا، واستكمل المجلس مناقشة باقي الموضوعات المدرجة على جدول أعماله والموضوعات الأخرى المستجدة واتخذ القرارات المناسبة بشأنها.